
ПОКРОВСЬКА МІСЬКА РАДА
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ПЛАНУВАННЯі ФІНАНСІВ, 

БЮДЖЕТУ, СОЦІАЛЬНО-ЕКОНОМІЧНОГО РОЗВИТКУ МІСТА, ІНВЕСТИЦІЙНОЇ 
ДІЯЛЬНОСТІ, РОЗВИТКУ ПІДПРИЄМНИЦТВА

ПРОТОКОЛ
засідання комісії

№ 4 $  21.03.2018
15.00

ПРИСУТНІ:
Голова комісії 
Заступник голови комісії 
Секретар комісії 
Члени комісії:

^ Стародуб В.І.
V Масіч В.О. 

Глебський П.В. 
Каган О.О.
Озеров Є.І.

ЗАПРОШЕНІ:
Л ІЇ& / М  у  К Я  Я- /< С  /- С ґ Т  и  и  / 6 +  11  / І і ґ  * __________ 9

у 'Т - £  /сп ..(г(-А іі сА ____ & с~^УР" - ,  / і  -- ---------------------------

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін та доповнень до рішення міської ради від 12.12.2017 № 7/47-2 
«Про міський бюджет на 2018 рік».
Доповідач: Порецька Ю.М., начальник фінансового управління
2. Про внесення змін до рішення міської ради від 12.12.2017 №7/47-1 «Про 
Програму економічного і соціального розвитку міста ГІокровськ на 2018 рік». 
Доповідач: Порецька Ю.М., начальник фінансового управління
3. Про надання пільг на оренду нежитдового приміщення.
Доповідач: Голуб М.О., начальник відділу освіти
4. Про передачу основних засобів та матеріалів.
Доповідач: Юзипович О.В., начальник ЖКВ

Хід засідання

1.СЛУХАЛИ: Про внесення змін та доповнень до рішення міської ради від 
12.12.2017 № 7/47-2 «Про міський бюджет на 2018 рік».

Доповідач: Порецька Ю.М., начальник фінансового управління 
ВИРІШИЛИ: ^
_____________ Г І Г / Г / Г / г у , и.яі. л  ед  С(і____ ГСсДо________________

/ і /  Ц
ГОЛОСУВАЛИ: за -



*»

проти -  
утримався -

2.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 12.12.2017 №7/47-1 
«Про Програму економічного і соціального розвитку міста Покровськ на 2018 рік». 
Доповідач: Порецька Ю.М., начальник фінансового управління 
ВИРІШИЛИ:
____________ й і

ГОЛОСУВАЛИ: за -
проти -  
утримався -

і.(/-С і і  _____Щ е .

З.СЛУХАЛИ: Про надання пільг на оренду нежитлового приміщення. 
Доповідач: Голуб М.О., начальник відділу освіти 
ВИРІШИЛИ: ^
_________________

ГОЛОСУВАЛИ: за -
проти -  
утримався -

СС у  у  с

4.СЛУХАЛИ: Про передачу основних засобів та матеріалів. 
Доповідач: Юзипович О.В., начальник ЖКВ 
ВИРІШИЛИ:

ГОЛОСУВАЛИ: за -
проти -  
утримався -

СС’Г / Г

Секретар комісії


